
 

 

冲突矿产政策声明 
一． 背景 

在刚果民主共和国（Democratic republic of Congo，以下简称刚果或者

DRC）及其周边国家和地区境内的锡石、黑钨、钶钽和黄金等稀有金属的开采

已经造成严重的人权与环境问题，被称为“冲突矿产（Conflict Minerals：

CM），这些矿产目前被广泛的应用在电子产品上。 

    2010 年 7 月 21 日，美国总统奥巴马签署了法令“多德-弗兰克华尔街改革

和消费者保护法（Dodd-Frank Wall Street Reform and Consumer Protection 

Law Dodd-frank Wall Street reform and consumer protection law）”，

该法令要求使用金（Gold）、钽（Tantalum）、锡（Tin）和钨（Tungsten）等

金属及衍生物的美国企业向证券交易委员会说明其金属原料是否来自刚果及

周边国家等非法矿区。 

二． 宝龙达政策 

1. 宝龙达不接受含有或添加来自刚果民主共和国及其周边国家和地区的“冲突

矿产”的物料 

2. 宝龙达要求追溯所有产品中所含有的金、钽、锡和钨的来源 

三． 供应商要求 

1. 遵守冲突矿产政策，并延申到供应链 

2. 主动如实填写 EICC 版本的冲突矿产调查表，并确保涉及的冶炼厂属于 EICC

公布的合规冶炼厂清单中,冲突矿产调查表和合规冶炼厂清单下载网址：

http://www.responsiblemineralsinitiative.org/ 
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Conflict Minerals Policy Statement 

1.Background 

 “Conflict Minerals"as defined by the US legislation, currently include the 

metals:tantalum, tin, tungsten and gold, which are the derivatives of the minerals 

cassiterite, columbite-tantalite and wolframite, respectively, originating from the 

Democratic Republic of Congo or adjoining contries. Its exploitation has caused 

serious problem concerning human right and environment,and these Minerals is 

widely used in electronic products currently. 

On July 21, 2010, President barack Obama signed the dodd-frank Wall Street 

Reform and Consumer Protection Law,which requires the  disclosure of the source 

of Gold (Au), Tantalum(Ta), Tin(Sn) and Tungsten (W), and its derivatives to  the 

securities and exchange commission (SEC)  whether or not the metal raw material 

from illegal mining area, such as Congo and adjacent countries. 

2.Bitland Policy 

1).Bitland does not accept materials containing or adding "conflict minerals" from 

the DRC and its surrounding countries and regions. 

2).Bitland requires to trace the source of gold, tantalum, tin and tungsten contained 

in all products. 

3.Supplier Requirements 

1).Comply with Bitland conflict minerals policy and extend it to the supply chain. 

2). Actively and truthfully fill in CMRT and make sure smelters are within the 

latest,compliant smelter list available on the website of 

http://www.responsiblemineralsinitiative.org/  
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